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#LOVRO SANGALETI:#

Danas je SDP Pule održao press konferenciju ispred prostora MO Sv. Polikarp – Sisplac kako bi

upozorio na probleme i dosadašnji nerad gradske uprave predvođene IDS-ovim

gradonačelnikom.

Lovro Sangaleti, vijećnik SDP u MO Sv. Polikarp – Sisplac upozorio je na probleme koji muče

stanovnike ovog mjesnog odbora.

Naše društvo mora se usredotočiti na djecu i mlade koji su budućnost ovoga grada. Kako bi

djeca odrastala u zdravoj sredini okružena pozitivnim pristupom u odrastanju potrebno je

napraviti i određene infrastrukturne pomake, rekao je u uvodu Sangaleti.

Prvo što je neshvatljivo je stav gradske uprave da MO Sv. Polikarp – Sisplac ne treba dobiti

jedan suvremeni dječji vrtić sa jaslicama, pogotovo ako znamo da je to i najveći mjesni odbor u

gradu. Mi u SDP-u predlažemo čim prije pokretanje projekta izgradnje vrtića na površini iza

same zgrade mjesnog odbora na adresi Kochova 13 jer stanovnici ovog mjesnog odbora su to

zaslužili – nastavio je Sanglaeti.

Drugo što se mora preispitati, a u SDP-u smo više puta o tom problemu raspravljali, je

nevjerojatna lakoća otvaranja automat klubova i kladionica u samoj blizini školskih objekata. I ja

sam roditelj i znam koliko je važan utjecaj roditelja i okoline na razvoj djece. Dobre i loše navike

stječu se u najranijoj dobi, a takvi objekti kojima su djeca okružena od najranije faze odrastanja

predstavljaju problem, naglasio je Sangaleti.

Treći problem koji je vidljiv svakom stanovniku Pule je neuređenost javnih površina i ulica poput

ulice Sv. Polikarp (Donji bulevar) koja je zapuštena i predstavlja pravo ruglo koje privlači osobe

koje imaju raznih problema, od alkohola do droge. Mornarički park potrebno je revitalizirati kao

zelenu površinu od velikog značaja, pritom podsjećam kako je to ustvari Botanički vrt i da mu

treba uređenjem dati na značaju jer je na jednom od najfrekventnijih dijelova grada – kaže

Sangaleti.

Imamo problem sa prolazom vozila uz ogradu bivše Vojne bolnice u smjeru bivše Hitne pomoći

prema naselju Veli Jože prema kućnim brojevima 6 i 8. Taj prolaz treba čim prije onemogućiti za

prolaz motornim vozilima i pretvoriti ga u pješačku stazu sa rasvjetom jer trenutačno to izgleda

kao zona sumraka u kojem se počeo i razni otpad odlagati što je nedopustivo. Nadalje, ljudima

koji imaju garaže prema navedenim kućnim brojevima treba omogućiti civilizirani pristup iz

smjera ulice Veli Jože, a dio površine urediti kao parkiralište za stanare te svakako poduzeti

mjere za zatvaranje kontejnera, za komunalni otpad, metalnim kavezima kako bi se spriječilo

nelegalno odlaganje otpada ili razvlačenje smeća po ulicama od strane galebova – kaže

Sangaleti.

Za kraj moram istaknuti kako je krajnje vrijeme da se ukloni bodljikava žica sa ograde bivše

Vojne bolnice koja stoji tamo od 1990. godine i podsjeća na nekakve logore, a to ne priliči Puli

kakvu želimo, zaključio je Sangaleti, navodi se u priopćenju pulskog SDP-a. (iPress)
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